
Rada Miejska w Grójcu 
Radni - Sesja 

Protokół nr LVI/22 

Sesja Rady Miejskiej w Grójcu 
W dniu 28 grudnia 2022 r. 

 

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2022 o godz. 16: 00, a zakończono o godz. 17: 30 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Lista obecności w załączeniu. 

Obecni: 

 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

 

Oraz m.in. 

1. Burmistrz – Dariusz Gwiazda 

2. Skarbnik – Mariola Komorowska 

 



Ad 1/. Otwarcie Sesji. 

Pan Przewodniczący otworzył 56 sesję Rady Miejskiej w Grójcu. Przywitał 

wszystkich bardzo serdecznie. Poinformował, że otrzymaliśmy porządek obrad. 

Zapytał czy do przedstawionego porządku obrad są uwagi ze strony Państwa 

radnych? Czy są uwagi ze strony Pana Burmistrza? 

Pan Burmistrz zgłosił do porządku obrad projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. 

Sprawdzenie kworum. W obradach uczestniczy 18 radnych. Obrady 

prawomocne. 

 

 

Ad 2/. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

A ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2022. 

B zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

5. Zakończenie Sesji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: ·Wprowadzenie do porządku obrad uchwały 

pod literką C w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (18) ·Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk 

Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (3) ·Janusz Dulemba, Ryszard Krzyżanowski, Eugenia Poradzka 



 

 

 

Głosowano w sprawie: ·Przyjęcie proponowanego porządku obrad po 

zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (18) ·Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk 

Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (3) ·Janusz Dulemba, Ryszard Krzyżanowski, Eugenia Poradzka 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad 3/. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: ···A ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: ·ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (17) ·Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk 

Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) ·Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (3) ·Janusz Dulemba, Ryszard Krzyżanowski, Eugenia Poradzka 

 



Uchwała nr LVI/562/2022 

Uchwała została podjęta. 

 

 

B zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022. 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: ·zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 

2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (18) ·Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk 

Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (3) ·Janusz Dulemba, Ryszard Krzyżanowski, Eugenia Poradzka 

 

Uchwała nr LVI/563/2022 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

C wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. 

Pani Daria Bobrowska-Wachniewska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pan Jacek Stolarski zapytał, na jaki okres będzie zawarta umowa na ten 

transport?. 

Pani Wachniewska poinformowała, że na rok 2023. 

 

Głosowano w sprawie: ·wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: ·ZA (17) ·Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk 

Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) ·Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (3) ·Janusz Dulemba, Ryszard Krzyżanowski, Eugenia Poradzka 

 

Uchwała nr LVI/564/2022 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad 4/. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Mieszkanka ulicy Angielskiej i Francuskiej zwróciła się z pytaniem – czy coś się 

zmieniło od ostatniej sesji w sprawie budowy ulicy Angielskiej i Francuskiej? 

Pani Naczelnik Ewelina Gębska-Pawłowska poinformowała, że pan Łukasz 

Witalski złożył ofertę na wykonanie dokumentacji zamiennej. Koszt netto – 

60.000,00 zł. Na wykonanie takiej dokumentacji mamy zgodę Generalnej 

Dyrekcji, będziemy inaczej wykonywać problem odwodnienia tej ulicy. 

Ponieważ stara dokumentacji jest już przedawniona, musimy zrobić nową. 

Będziemy starali się w styczniu wprowadzić tą dokumentacje do realizacji. 

Podpisać z panem projektantem umowę. 

Mieszkanka ulicy Angielskiej i Francuskiej zwróciła się z pytaniem do Państwa 

radnych czy ta ulica powinna być zrobiona w 2023 r.? Poinformowała, że w 2018 

roku przekazane było 400.000,00 zł. Na budowę naszej ulicy. W 2019r. dostałam 

pismo, iż obecnie realizujecie budżet podjęty przez poprzedniego Burmistrza, 

gdzie nie ujęto budowy ulicy. Planowanie wykonania ulicy jest w roku 2020. 

Przedstawiła korespondencję skierowaną do Wojewody w przedmiotowej 

sprawie. 

Pan Karol Biedrzycki poinformował, że zobaczymy jak to będzie z finansami w 

2023 r. Pan Biedrzycki uważa, że każda ulica w Grójcu powinna być zrobiona. 

Wszyscy mieszkańcy zasługują żeby jeździć po dobrych ulicach zarówno w 

mieście jak i na wsiach. Dbamy o wszystkie ulice w mieści i staramy się 

wszystkich traktować jednakowo. Będą środki, będziemy ulicę robili. W tej chwili 

pieniędzy nie ma na ten projekt, w przyszłym roku jak będą wolne środki 

będziemy mogli się ta sprawa zając. 

Radny Artur Moskal zwrócił się z pytaniem do pana Burmistrza dotyczącym 

postępu śledztwa w GOK-u? Prokuratura postawiła zarzuty o nadużyciu władzy, 

poświadczeniu nieprawdy oraz oszustwa. Komu postawiono te zarzuty? 



Pan Burmistrz poinformował, że trwa dochodzenie, dopóki nie będzie 

prawomocnego wyroku nie osądzajmy nikogo i poczekajmy czy będzie 

dochodzenie, jak będzie przedstawiony akt oskarżenia, poczekajmy trochę. Ja 

oficjalnie żadnego pisma w tej sprawie nie mam. 

Pan Moskal zwrócił się z kolejnym pytaniem – o ładowarkę do samochodów 

elektrycznych usytuowaną niedaleko Ratusza, zafoliowaną, która aktualnie nie 

działa. Radny zapytał, kiedy ta ładowarka zacznie działać?. 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że jest wydłużony okres 

zakończenia robót do 31 grudnia 2022 r. Czekamy jak się wykonawca upora z 

zadaniem, dokończy. Jeszcze nie została odebrana, czekamy na odbiór ładowarki. 

Kolejne pytanie pana Moskala – dotyczące tablicy informacyjnej przy Urzędzie, 

od dłuższego czasu ta tablica nie działa, jaka jest przyczyna? 

Pan Burmistrz poinformował, że tablice stanęły w kilku miastach w Polsce. 

Problem dotyczy wszystkich tablic, które zostały zainstalowane. Został w nich 

zamontowany moduł elektroniczny, który nie działa. Wykonawca zobowiązał się 

w jak najszybszym terminie wymienić ten moduł i tablica będzie normalnie 

użytkowana. 

Z kilku ofert wybraliśmy bogatszą wersję tablicy, żeby było więcej pomiarów 

wykonywanych żeby było więcej wiadomości. Po stronie wykonawcy są 

problemy z dostarczeniem tych modułów. (Problem z dostarczeniem układów 

scalonych na rynku). Myślę, że go rozwiążemy i będzie to służyło mieszkańcom 

zgodnie z planem. 

Radny Moska zapytał - kiedy rozpocznie się budowa żłobka w Grójcu (projekt 

już jest)?. 

Pan Burmistrz – informacja pani minister Rodziny – do końca stycznia wszystkie 

samorządy, które nie posiadają żłobków samorządowych, otrzymają informację, 

na jaką ilość dzieci żłobkowych będą mogli złożyć wniosek o dotację na 

powstanie nowego żłobka. Z chwilą otrzymania takiej informacji, rozpoczniemy 

procedurę składania wniosku. Termin do końca stycznia. 

Pan Artur Moskal – projekt odwiertu geotermalnego, – na jakim etapie jest ta 

sprawa? 

Pan Burmistrz poinformował, że wniosek został zaopiniowany pozytywnie, czeka 

na dalsze działania. Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska w zależności od 

tego ile będzie wniosków, jakie będą środki. Były w kwocie 255.000.000,00 zł. 

Były zwiększone 5 krotnie w porównaniu z kwotą wcześniejszą. Nie wiemy czy 



będą pieniądze z KPO? Czy będą większe w tym budżecie, czekamy. Jesteśmy na 

dobrej drodze w uzyskaniu tej dotacji. 

Radny Moskal – jaką mamy umowę podpisana z wykonawcą rewitalizacji parku? 

Chodzi o to, że prace zaczęły się późno, mamy odwilż. Był okres, że przycisnęła 

nas zima. Jeżeli rośliny, które były nasadzone poprzemarzały, czy one będą 

wymieniania, jeżeli tak, to będzie to robił wykonawca czy urząd Gminy? 

Pan Burmistrz poinformował, że jak każde nasadzenia taka gwarancja jest. Te 

drzewa, które posadziliśmy rok wcześniej czy dwa lata wcześniej, jeżeli będzie 

trzeba, będą wymieniane. Gwarancja dotyczy również skwerku przy Ośrodku 

Kultury. Wykonawca ponosi pełną odpowiedzialność. 

Radny Artur Szlis zapytał w imieniu młodzieży, jak wyglądaj prace nad 

rozłożeniem lodowiska i na jakim etapie tego procesu jesteśmy? 

Pan Burmistrz poinformował, ze w dniu dzisiejszym odbył rozmowę z panem 

dyrektorem. Lodowisko jest rozkładane. Poleciłem, żeby było jak najszybciej 

rozłożone i jak najszybciej uruchomione korzystając z warunków 

atmosferycznych bez czekania na ferie zimowe. Czterech ludzi pracuje rozkłada 

to lodowisko. Wszystko zależy od temperatury, od ewentualnych awarii. Będzie 

zrobione jak najszybciej. 

Radny Dariusz Prykiel podziękował za wymianę oświetlenia na ledowe w części 

miasta i Kobylina (ładnie świeci), zapytał jak wygląda sprawa naprawy 

oświetlenia, które zostało uszkodzone? Wyłączone awaryjnie z przyczyn od nas 

niezależnych. Ulica POW na końcu, róg Asnyka i Armii Krajowej. 

Jaki mamy wpływ na tą firmę, która wykonuje, jak możemy wyegzekwować żeby 

ta firma naprawiała to, co mieszkańcy zgłaszają?. Jak wygląda sprawa regulacji 

zegarów, żeby oświetlenie przestało świecić w dzień? 

Pani naczelnik Ewelina Gębska-Pawłowska poinformowała, że po raz kolejny 

została zgłoszona awaria do firmy. Mamy zapewnienie, że awaria zostanie 

naprawiona. Możemy jedynie naliczać kary na firmę, będziemy egzekwować, 

jeżeli zlecenie nie zostanie zrobione. Wymieniamy lampy z sodowych na ledowe. 

Radny Henryk Feliksiak zwrócił się z pytaniem do pana Burmistrza na temat 

„czynszówki” w Lesznowoli? 

Pan Burmistrz poinformował, że jesteśmy w trakcie podpisywania umowy 

pomiędzy Gminą a Społeczną Inwestycją Mieszkaniową, mamy czas do 15 

lutego. W między czasie zmieniło się Rozporządzenie, zmieniła się ustawa. 

Grunt, który się znajduje w Lesznowoli jest w posiadaniu KOWRU, KZN 

wystąpił do KOWRU o przekazanie tych gruntów do KZN i z chwilą posiadania 



tych gruntów przez KZN będą rozpoczęte prace. Na razie mamy uchwałę 

wspólników Spółki, gdzie wchodzi 10 gmin. W tym dokumencie jest zapisane, że 

gmina Grójec, Mszczonów zaczyna ta inwestycję pod koniec 2023 r. Pierwsze 

środki z tej Spółki będą uruchamiane na nasze lokale. Zakończenie całej 

inwestycji odległe - rok, 2026 jeżeli nie będzie problemów związanych z 

budownictwem. 

Stolarek – odnośnie firmy, która obsługuje oświetlenie – zapytał, czy w nowej 

umowie są uwzględnione kary, które będą naliczane za niewykonane zgłoszenia?  

Kary są uwzględnione, umowa na BIP-ie. 

Radny Moskal zapytał o zjazdy na Warszawę i na Kraków przy ul. Mogielnickiej 

nieoświetlone, czy jest możliwość oświetlenia? 

Pan Burmistrz – oświetlenie znajdujące się na drogach ekspresowych jest pod 

zarządem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. To, co jest na 

drogach krajowych i leży na terenie gminy – odpowiada za to gmina. 

Mówimy o drodze ekspresowej i o wiadukcie. Trzeba skierować do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

Nie świeciły się lampy na rondach w Grójcu – świecą się. Generalna Dyrekcja 

robiła generalny remont tego oświetlenia i miało być w tym roku przekazane całe 

oświetlenie wzdłuż drogi krajowej leżącej na terenie gminy Grójec. Do tej pory 

tego przekazania nie było. Mieliśmy docelowo to dostać do końca 2022 r., Jeśli 

to nastąpi będziemy informowali. Modernizacja tego oświetlenie nie obejmuje 

wymiany na lampy ledowe tylko na sodowe. Wzdłuż ekspresówki świecą się 

lampy sodowe. 

Ronda świecą, w Janówku też świecą lampy na 50, 50 będzie pod zarządem 

Gminy, natomiast, co znajduje się na drodze ekspresowej i na wiaduktach jest 

własnością Skarbu Państwa i Generalnej Dyrekcji i Generalna Dyrekcja będzie 

płaciła za oświetlenie i za konserwację. A to, co jest na drogach krajowych będzie 

płaciła gmina, jak to przejmie umową. 

Pani Dyrektor GOK przedstawiła podsumowanie działalności Grójeckiego 

Ośrodka Kultury. Poinformowała, że działali zgodnie z planem finansowym, 

wszystko, co sobie zaplanowali zostało zrealizowane, nawet ponad plan. 

Zdementowała pogłoski, „że kasa GOK-u świeci pustkami” poinformowała, że 

zawsze mieli płynność finansową i nigdy nie zabrakło na cokolwiek. 

Pani Woźniak potwierdziła, że zostały postawione wobec niej zarzuty, chciałaby 

się podzielić tą wiedzą, ale na tym etapie nie może jeszcze nic powiedzieć. 

Poinformowała, że wszystko to, co robiła i robi zawodowo robiła dla dobra 



instytucji, artystów osób związanych z GOK-iem i wszystkich mieszkańców, 

którzy chcą korzystać z usług GOK. Poinformowała, że jest to ciężka praca, 

czasochłonna, ale bardzo satysfakcjonująca. 

Podziękowała za współpracę, za pomoc. 

Radny Tomasz Justyński zapytał o przetarg na szkołę w Lesznowoli? 

Pan Burmistrz poinformował, że są pytania od potencjalnych referentów i na te 

pytania muszą odpowiedzieć branżyści poszczególnych branż. Czekamy na te 

odpowiedzi. Został wydłużony termin składania ofert do 11 stycznia. 

W związku z tym, że jest to ostatnia sesja w tym roku, Pan Przewodniczący życzył 

wszystkim serdeczne życzenia na przyszły rok. 

Pan Burmistrz dołączył się do życzeń, żebyśmy się wspólnie cieszyli z naszych 

sukcesów i świętowali wspaniały rozwój naszej gminy. 

 

Ad 5/. Zakończenie Sesji. 

Pan Przewodniczący zamknął 56 sesję Rady Miejskiej w Grójcu. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Grójcu 

Karol Biedrzycki 

  

 

Przygotował(a): Jolanta Kępka  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.Pl  


